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6.5.2020 Millan kämppä(dise) klo 16:15

Läsnä:
Milla Mattila puheenjohtaja
Janne Nykänen sihteeri
Santeri Neuvonen
Aino Askola
Joose Saksanen
Anni Westerholm
Ilona Savolainen
Paula Sarkkinen
Jawad el Hamrou
Olli Puhtimäki

1. Kokouksen avaaminen
Avattiin kokous klo 16:16

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin sellaisenaan/muutoksin.

4. Ilmoitusasiat
- Aikakirjoihin merkittäkööt, että korona myllää edelleen
- Radikaalille myönnettiin JYYn toiminta-avustuksen perusosa (jee)🥳

5. Hallintoasiat
5.1.Talousasiat

Tilanne tilillä: 6227,93 €
Kassassa: 164,50 €

5.2. Kesän kokous
Kesätapaamisen aikoihin 1.8.(?) Joo

5.3. TYKin excursio Jyväskylään lokakuussa
Jee vieraita ehkä

5.4. Pankin Business paketin vaihto
Siirrytään Business Plus -paketista Business-pakettiin.

5.5. Fuksikirje ym. fukseihin valmistautuminen
Kirje päivitetään tälle vuodelle, onko muuta jota pitää tehdä vielä keväällä?

Mukaan mahdollisesti tulossa Janon tervehdys. Sähköposti asian tiimoilta lähetetty
eteenpäin ja dedis annettu 20.5. mennessä. -Henna

Ilona hoitaa
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5.6. Inventaario ja varaston täydentäminen
Onko fukseille takkeja? Vaksit saattaa päästää sisälle jos nätisti pyytää. Aino ja Milla
hoitaa.

5.7. VOpas 2020
Tänä vuonna (ehkä) painettuna!
Radin nakki tänä vuonna, muita järjestöjä on herätelty. Milla on kiinnostunut oppaan
yleisestä päivittämisestä, mutta kaverikin kelpaisi. Lisäksi tutoreiden esittelyä
kaivattaisiin.

6. Tapahtumat ja liikunta
6.1. Menneet

6.1.1. Menneisyys peruttu, koska korona. Rip vappu.
6.2. Tulevat

6.2.1. Kesätapaaminen #1
Yliopiston tiloja ei saa käyttää vieläkään, joten ei Nanosaunaa. Saadaanko edes
grilliä varastosta? Onko jollain grilli? Sarkkinen Janne sanoi, että voi tuoda grillin,
johon menee 100 makkaraa, jos saa auton käyttöön. Myös 50 hengen raja.

6.2.2. Kesätapaaminen #2
Ykköspesän saunaa ei voinut vielä varata. Toivotaan, että koas avaa tilansa.
Pesäpalloa Yrttisuolla järjestynee...

6.2.3. Kampuskisa 24.8.
noin klo 12-15 (aika tarkentuu myöhemmin). Perinteinen meno toivottavasti ja
vapaaehtoisia tarvitaan mukaan ainakin takkirastille 5? henkeä (Olli, Jawad ja
Sarkkinen J. vapaaehtoisia), ruiskurasti, KSKS haluaa rastin., Hops ohjaajia
mukaan ja Päivi.

6.2.4. Fuksiviikot
Tuli ohjeistus, että kannattaa keksiä jotain varasuunnitelmaa tapahtumille, jos tilat
on kiinni tai henkilörajoja on päällä. Ideoita kehiin! Strategiaa voidaan hioa
tutoreiden kanssa.
Paulan idea: Kaksi tutorryhmää kerrallaan tekee jotain hauskaa yhdessä.
Seuraavana päivänä on hauskaa tekemistä toisen uuden tutorryhmän kanssa.
Joka päivä siis vaihtuu tutorryhmäparit.

6.3. Liikunta (peruttu)
Osaako Santeri kertoa tästä ja varaussysteemistä? Santeri osaa (niin hyvin kuin
hänelle kerrottiin)! Hyvä! Haut siirtyy vuodenvaihteeseen, mutta syksyllä haetaan
normaalisti. Jatketaan lajien kiertoa kunhan se on mahdollista, ehkä keväällä.

7. Media-asiat
7.1. Paino

Ei välttämättä auki. Tehdään nettisivuille pdf.
7.2. Fuksipassi

Pari muutosta tehty. Uusia ja jännittäviä tehtäviä toivottu ja toteutettu.
7.3. Haalaritiimi



JYVÄSKYLÄN YLIOPISTON KEMISTIT RY - HALLITUKSEN KOKOUS 6/2020 3/4

Haalaritiimin nykyinen tilanne ja miten tästä eteenpäin. Poikkeusolot vaativat
poikkeusratkaisuja. Haalarit selvitellään myöhemmin.

8. EVHV
8.1. Edunvalvonta

OKR (MatLu)
Laitinen Antti kävi esittelemässä ideaa Jatkuvan oppimisen mallista. Keskustelu
tiivistetysti: varmasti hyödyttää ainakin opettajakoulutusta, mutta hieman hankala tässä
vaiheessa ajatella meidän tiedekuntaan. Esimerkkejä tähän liittyen kuitenkin löytyi mm.
matematiikan vakuutusmatematiikan kurssi ja kemiasta kiertotalouden opinnot.
Kehitystyötä jatketaan ja oli vielä aika pahasti kesken.

KV-opiskelijat ovat ongelma tilanteessa, koska ei tiedetä pääsevätkö tulemaan
syksyllä. Vain kaksi heistä on Euroopan sisältä, joten eivät tarvitse erillistä
oleskelulupaa, mutta kaikki sen ulkopuolelta tarvitsevat ja hakemuksia ei voi tällä
hetkellä laittaa vireille. Vaihtoehdot ovat etäopetus syksyllä tai vaihdon lykkääminen
vuodella, koska aloittaminen tammikuussa ei oikein onnistu meidän kurssitarjottimen
takia. Asiaa selvitellään vielä.

Kriittinen opetus: Kemialla syventävän labrat suoritetaan. Elokuussa pääsee labraan
tekemään kriittiset kohdat synteeseistä. Muuten etänä.
Matematiikalla calculus 3 ongelma, jota on tämän kokouksen jälkeen jo ratkaistu.
Etätenttejä kaksi toukokuun ja kesäkuun lopussa. Lähitenttimismahdollisuus myös
suodaan elokuussa.

Kesän yleiset tentit: Ilmeisesti etänä.

Pro Gradun arviointi: Keskiarvo ilmeiseti poistuu ja aloitetaan painottamaan tiettyjä
osa-alueita enemmän. Arviointilomakkeessa vielä ongelma, koska kokeellinen osa
puuttuu.

LUMO: Kemia ei ollut kauheen suosittu, mutta matikka vetää porukkaa. Mietinnässä
paikkojen antaminen sinne.

8.2. Valiokunnat
8.2.1. Hyvinvointivaliokunta

8.2.2. Kopovaliokunta
Edufutura: Allekirjoittavat keskenään (yliopisto, amk ja lukioyhtymä mikä lie
olikaan XD) verkkosopimukset kesäkuun aikana ja käyttö alkaa 2020.
Tarkoituksena on siis mahdollistaa ristiinopiskelua kaikkien osapuolten välillä.
Laajentaa molempien opetustarjontaa. Voin kertoa myöhemmin enemmän, jos on
kiinnostusta tai jakaa diaesityksen joka meille pidettiin.
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9. Muita esille tulevia asioita
Opetuksen kehittämisen iltapäivä oli ja meni. Palaute otettiin hyvin vastaan. Zoomia ei osata
käyttää. Opiskelijat kujalla.

10. Budjetoinnit
●

11. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Seuraavaan kertaan :P

12. Seuraava kokous
TBD.

13. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous klo 17:01.

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset
Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______

____/____/_____                                                        _____/____/______

_________________________ _______________________________
Milla Mattila, puheenjohtaja 2020 Janne Nykänen, sihteeri 2020


